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Geachte mevrouw Kost, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de PW 
van 23 augustus 2013 over de stichting voor duurzame energie DE-on. Het college van Gedeputeerde 
Staten heeft de antwoorden op deze vragen vastgesteld op 10 september 2013. 

Wij verzoeken u de statenleden in kennis te stellen van de vragen en antwoorden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaris, de voorzitter 

fw. drs T. van der Wal 

Inlichtingen bij 

mr. E.M. Strating 
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P R O V I N C I E F L E V O L A N D 

Schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de PVV over de stichting voor duurzame 
energie DE-on, ingediend op 23 augustus 2013, en de antwoorden daarop van het college van 
Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 10 september 2013 (HB 1527734). 

Vraag 1. Bent u bekend met het artikel 'Stichting stimuleert duurzame energie*? 

Antwoord: Ja. 

Vraag 2. Waarom denkt u dat, daar waar banken er voor passen te investeren in dit onzalige 
project, de provincie - met gemeenschapsgeld - voor ondernemer moet gaan spelen? 

Antwoord: De aanname dat banken ervoor zouden passen om te investeren is onjuist. In de stukken 
kunt u lezen dat DE-on een strikt investeringsreglement hanteert, waarin onder andere is geregeld 
dat DE-on nooit een meerderheidsbelang neemt of meer dan 50% van het vreemde vermogen 
inbrengt. Met andere woorden DE-on werkt in alle projecten juist samen met banken en andere 
investeerders. Als andere investeerders niet bereid zijn te participeren zal DE-on ook niet meedoen. 

Vraag 3. Denkt u niet dat de bewoners van Flevoland de miljoenen die u wilt steken in uw 
linksideologische duurzaamheidsspeeltje liever naar lastenverlichting zien gaan? Zo neen, waarom 
niet? 

Antwoord: Met DE-on wil het college uitvoering geven aan de motie d.d. 18 juni 2009 van 
Provinciale Staten. Wij vinden het bij uitstek een taak van PS om de wens van de bewoners naar 
behoren te betrekken in hun besluit. Daarnaast komt de versnelling die DE-on zal aanbrengen in de 
energietransitie de burgers op twee manieren ten goede: 
a) Er ontstaat extra werkgelegenheid, waarmee de economie in onze provincie is geholpen 
b) De investeringen en leningen die DE-on verstrekt zullen leiden tot lagere energielasten van 
burgers en bedrijven. 

Vraag 4. Op hoeveel manieren en hoe vaak gaat u nog trachten het f aalproject De-on (in welke 
vorm dan ook) op te dringen aan de burgers van deze provincie? 

Antwoord: Dat is niet aan het college om te beantwoorden. Met DE-on wil het college immers 
uitvoering geven aan de motie d.d. 18 juni 2009 van Provinciale Staten. 

Vraag 5. ts de provincie bereid te leren van mislukkingen van soortgelijke energieprojecten elders 
in het land en zou zij daarom niet helemaal af moeten zien van dit soort dure en bij voorbaat 
mislukteavonturen? Zo neen, waarom niet? 

Antwoord: Vanzelfsprekend zijn wij bereid te leren van mislukkingen elders, maar natuurlijk leren 
wij ook van successen die we bij andere projecten tegen komen. In het businessplan dat ten 
grondslag ligt aan DE-on zijn vergelijkbare initiatieven in den lande geïnventariseerd. Wij hebben 
dankbaar gebruik gemaakt van ervaringen die elders zijn opgedaan om ons voorstel beter te maken. 

Vraag 6. Welke risico-inschatting heeft het college gemaakt om aan te tonen dat deze stichting 
levensvatbaar is? 

Antwoord: In het businessplan is een risico-analyse gemaakt. 

Vraag 7. In hoeverre bent u bereid af te zien van uw voornemen een duurzaamheidsstichting op te 
zetten? 

Antwoord: Daar zijn wij niet toe bereid. In de ogen van het college zou dat ook niet logisch zijn 
aangezien wij met DE-on uitvoering geven aan de motie d.d. 18 juni 2009 van Provinciale Staten. 
Bovendien zijn wij van mening dat wij uw Staten een goed voorstel hebben voorgelegd. 


